
杭州叉车QSD10-C1蓄电池搬易通前移叉车牵引铅酸蓄电池48V6PZB60
0电瓶品牌

产品名称 杭州叉车QSD10-C1蓄电池搬易通前移叉车牵引
铅酸蓄电池48V6PZB600电瓶品牌

公司名称 广州贝朗斯动力电源有限公司

价格 20880.00/组

规格参数 品牌:贝朗斯
型号:48V6PZB600
生产地:广东

公司地址 中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号

联系电话 86 020 86603123 13538843060

产品详情

广州贝朗斯是杭州电动叉车是依靠蓄电池组为动力，它可快速、地找出弱电池。电动叉车使用的时候，
电压、密度存在变化，其容量也在下降，但单体之间是否均衡一致，我们要通过系统数据来反馈，加以
改进蓄电池存在的问题，智能蓄电池测试系统精度高、可靠性高、重复性好；设计灵活，可单个或多个
配合使用，监测更多的电池组；利用瞬间大电流对负载放电的原理进行电池内阻测量和连接电阻测量（
在线、离线）；电压、电流和温度等数据采集记录与监控；自动检测电池对系统放电的实时数据作现场
测试；单节叉车蓄电池电压、电流放电曲线记录及动态回放；具有早期检测蓄电池故障能力；设置阈值
，超出范围时报警并生成报告，及时有效地挑出弱电池和潜在失效电池。

Guangzhou Brauns is a Hangzhou electric forklift that relies on battery packs as power, which can quickly and quickly
find weak batteries. When the electric forklift is used, the voltage and density change, and its capacity is also
decreasing, but whether the cells are balanced or consistent, we need to feedback through the system data to improve
the problems of the battery. The intelligent battery test system is highly accurate and reliable High performance, good
repeatability; flexible design, can be used in single or multiple combinations to monitor more battery packs; use the
principle of instantaneous large current to discharge the load to measure battery internal resistance and connection
resistance (online, offline); voltage Data acquisition, recording and monitoring of current, temperature, etc.;
automatic detection of real-time battery discharge data for on-site testing; single forklift battery voltage and current
discharge curve recording and dynamic playback; early detection of battery failure capabilities; setting thresholds
beyond the range Alarms and reports are generated from time to time, and weak batteries and potentially failed
batteries are timely and effectively picked out.
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